
 
 
Oss, 29 april 2020 
 
Artikel 41 vragen:  maaibeleid en inspectie vogels en broedsels 
 
 
Geachte college, 
 
De VDG fractie heeft kennisgenomen van een post op Facebook waarbij een eend onder de 
maaier is gekomen tijdens het maaien. De beelden bij deze post spreken helaas voor zich.  
 
Er werd aangegeven dat de eend al weken op deze plaats aan het broeden was.  
 
De VDG fractie heeft de volgende vragen:   
1) Deelt uw college, gezien het bericht, de zorgen van de manier waarop gecontroleerd wordt 
op vogels en broedsels. 
 
2) Er dient altijd een inspectie plaats te vinden alvorens er gemaaid, gekapt of gesnoeid wordt. 
Is het college het met de VDG eens dat hier iets niet goed is gegaan. 
 
3) is uw college bereid de nodige maatregelen te nemen om dit in de toekomst ten alle tijde te 
voorkomen en dit aan alle onderaannemers die voor de gemeente bezig zijn met onderhoud 
door te geven. 
 
4) Kunnen de resten van vogels en broedsels netjes opgeruimd worden, met respect voor mens 
en dier. Ook als het gaat om een incident. 
 
 
Met vriendelijke groet 
Jessica Keijzer - Nab 
 


